
       

 

Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen den 6.04.2022 

Kære beboere i afd. 9, fremover vil referatet fra bestyrelsesmødet blive hængt op i glasmontrerne i 

opgangene.  

Punkt 1. Ny bestyrelse 

Den nye bestyrelse består af følgende medlemmer: 

Formand: Omar El-Shakarji 

Næstformand: Tom Lotzkat 

Bestyrelsesmedlemmer: Chris Engler, Lea Jakobsen og Kurt Røn 

Alle henvendelser til bestyrelsen sker i bestyrelsens kontortid, via postkassen eller direkte til Ungdomsbo 

Punkt 2. Placering/opførelse af skure til knallerter og el - Scootere 

- Da man ved beboermødet drøftede at El – Scootere også skulle ud af kælderrummene og væk fra halvtagene 

ved kælderindgangene, vil vi arbejde videre med, at der ligeledes bliver lavet et skur til disse. Vi drøfter 

videre med Ungdomsbo. 

Punkt 3.  Gavl-ende ved nr. 40 

- Ungdomsbo ønsker, at der bliver etableret et bed der bliver vedligeholdelsesfrit i gavlen ved nr. 40, hvilket 

betyder at vi slipper for fremtidige vedligeholdelsesudgifter. Bedet vil komme til at bestå af perlegrus, 

kampesten samt prydgræsser. Bestyrelsen bakker op om dette. 

Punkt 4. Sokler ved kældernedgange 

- Det skal besluttes om disse skal pudses eller males. Det drøftes videre med Ungdomsbo. 

Punkt 5. Trapper ved kældernedgange 

- Da disse trapper næsten ikke er til at reparere længere, vil Ungdomsbo få et tilbud på opførelse af nye 

trapper på samtlige nedgange. Der arbejdes videre opgaven. 

Punkt 6. Sommerfest for beboere i afd. 9 den 10.09.22 kl. 13.00 

- Sæt kryds ved denne dato, der kommer nærmere info op til sommerferien, hvor vi håber mange vil deltage. 

Punkt 7. Festsalen i nr. 20 

- Bestyrelsen har beslutte at festsalen ikke længere skal lejes ud, men benyttes til anden formål. Bestyrelsen 

drøfter dette med Ungdomsbo og kommer retur med hvad vi har i tankerne. 

Punkt 8. Fællesplads 

- Bestyrelsen har drøftet muligheden for at oprette en fællesplads ved espalieren bag ved nr. 16/18 med 

opførelse af plantekasser, (som kan lejes af beboerne) bænke samt grill mulighed. Der vil komme mere info, 

når vi har drøftet muligheder med Ungdomsbo. 

Venlig hilsen  

Bestyrelsen for afd. 9 
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